

PYKÄLÄ RY:N

HALLITUKSEN KOKOUS 23/2016

- Aika:** 30.5.2016 klo 18.00
- Paikka:** Yhdistyksen kerhotila
Sörnäisten rantatie 33 B
- Läsnä:** Katariina Järvi, puheenjohtaja
Laura Renholm, sihteeri
Tiia Takalo
Linnea Viherkenttä
Harri Gröhn
Aapo Heinäsmäki
Helinä Teittinen

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Järvi avasi kokouksen kello 18.03.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

4. Ilmoitusasiat

Ulkoasianvastaava Heinäsmäki kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Heinäsmäkeä ruuasta.

Todettiin Pääsykoebileitä vietetyn ja illan olleen kostea.

Keskusteltiin Ilkka Lahden allasbileistä.

Todettiin Kesän avajaisia Hernesaaren rannassa vietetyn. Todettiin tapahtuman olleen onnistunut.

Heinäsmäki totesi, ettei edustanut Codexilla viikonloppuna, koska oli jo riisunut housunsa.

Puheenjohtaja Järvi harmitteli päässeensä vain vilkaisemaan pääsykoetta. Keskusteltiin pääsykokeesta.

Yleisvastaava Hakala saapui paikalle etäyhteydellä kello 18.15.

Järvi kehui kaupunkipyöriä ja kehotti muuta hallitusta hyödyntämään niitä.

Kehuttiin puheenjohtaja Järven rusketusraitoja.

Epäiltiin Järvellä ja Heinäsmäellä olevan ilmoitusasiaa.

Iloittiin Hakalan ensimmäisestä työpäivästä ja toivotettiin hänelle tsemppiä töihin.

Onniteltiin taloudenhoitaja Gröhniä uuden työpaikan johdosta.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen

Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle.

6. Yrityssuhdeasiat

6.1 Yhteistyötapaamiset

Sihteeri Renholm kertoi PyKy-Syysklassikon, Pykälän tilojen ja Fudiscupin yritys yhteistyöstä.

Keskusteltiin syksyn sitsien yritys yhteistyöstä.

6.2 Vuosijuhlat

Sihteeri Renholm kertoi vuosijuhlapaikoista saamistaan tarjouksista.

Renholm kertoi käyvänsä mahdollisilla vuosijuhlapaikoilla tulevina viikkoina.

6.3 Muut yrityssuhdeasiat

Keskusteltiin yhteistyöstä lakikirjojen osalta.

Keskusteltiin yritysten laskuttamisesta.

7. Talous

7.1 Tilavuokrat

Ei uusia tilavuokria.

7.2 Remontti

Keskusteltiin saneerauksen aiheuttamista käyttökatkoista ja niistä tiedottamisesta.

Keskusteltiin syksyn väistötilojen kartoittamisesta.

7.3 Valmennuskurssit

Todettiin Pääsykoebileitä vietetyn.

Keskusteltiin kurssien kevään kulusta ja kurssilaisten tyytyväisyydestä.

Tiedotusvastaava Takalo kertoi valmennuskurssien nettisivuja kehitetyn ja niiden olevan paremmat tulevaa vuotta ajatellen.

Kokoustauko alkoi kello 19.29.

Kokoustauko päättyi kello 19.44.

7.4 Paragraaffi Oy

Päätettiin käsitellä Paragraaffi Oy:n asiat seuraavassa kokouksessa.

7.5 Avustushakemukset

Päätettiin myöntää Pohjasakalle avustusta ruoka- ja viini-iltaan 2,5 euroa jokaista osallistuvaa pykälisiä kohden, kuitenkin enintään 80 euroa.

7.6 Muut talousasiat

7.6.1 Toimiston monitoimilaitteen hankinta

Todettiin uuden monitoimilaitteen toimitettavan toimistolle seuraavana päivänä.

Tiedotusvastaava Takalo totesi soittavansa Optime Sysille kytkemisen onnistumisen varmistamiseksi.

7.6.2 Muut talousasiat

Taloudenhoitaja Gröhn muistutti kuittien toimittamisesta toimistolle kuluvaan viikon aikana.

Keskusteltiin 82. vuosijuhlien alustavasta budjetista. Todettiin budjetin tulevan olemaan samaa suuruusluokkaa kuin tämän vuoden vuosijuhlien budjetti.

8. Yleisasiat

8.1 Pääsykoebileet 25.5.

Yleisvastaava Hakala kertoi Pääsykoebileiden lipputuloista ja busseista.

Keskusteltiin mahdollisesta esiintyjästä ensi vuodeksi.

8.2 Kesän avajaiset 26.5.

Yleisvastaava Hakala kertoi tapahtuman saaneen hyvää palautetta säästä huolimatta.

Todettiin konseptin olleen onnistunut.

8.3 PyKy-Syysklassikko

Tilavastaava Viherkenttä kertoi PyKy-toimikunnan kokoustaneen ensimmäistä kertaa keskenään ja KY:n edustajien kanssa.

Todettiin Peppi Flinkmanin toimivan toimikunnan puheenjohtajana ja Helmi Hieta-Ahon varapuheenjohtajana.

Viherkenttä kertoi toimikunnan kokouksessaan käsittelemistä ideoista.

Keskusteltiin tapahtuman yritysysteistyöstä.

Viherkenttä kertoi KY:n kanssa keskustellun tapahtuman vätköistä.

Viherkenttä kertoi tapahtuman jatkopaikasta.

Keskusteltiin tiedekunnan henkilökunnan kutsumisesta osallistumaan tapahtumaan.

8.4 Kerhohuoneiston vaatimat toimenpiteet ja hankinnat

Tilavastaava Viherkenttä kertoi valmennuskurssien palauttaneen lainaamansa tavarat Pykälään ja kaiken sujuneen siltä osin hyvin.

Todettiin Taffelilta saatavan sohvia kerhotiloille.

Keskusteltiin toimiston siivouspäivästä ja lattioiden vahauksesta kesällä.

8.5 Muut yleisasiat

Ei muuta yleisasiaa.

9. Tiedotusasiat

9.1 Nettisivujen päivittäminen

Tiedotusvastaava Takalo totesi nettisivuja päivitetyn.

Keskusteltiin nettisivujen rakenteen ja tekstien päivittämisestä ja päivittämisen aikatauluista.

Keskusteltiin tulevista blogikirjoituksista.

9.2 Muut tiedotusasiat

Tiedotusvastaava Takalo totesi Varjo-opinto-oppaan lähteneen tänään painoon. Iloittiin tästä.

Takalo kertoi jatkaneensa toimiston ja kerhotilojen laitekartoitusta. Keskusteltiin Pykälän laitekannan uusimisesta.

Keskusteltiin jäsentiedotteen julkaisemisesta.

Kokoustauko alkoi kello 20.48.

Kokoustauko päättyi kello 21.01.

10. Ulkoasiat

10.1 Ruisrock

Ei uutta asiaa Ruisrockista.

10.2 Muut ulkoasiat

10.2.1 Hallitustapaaminen

Todettiin sisarainejärjestöjen hallitusten väliseen tapaamiseen olevan tulossa hyvä määrä osallistujia.

Keskusteltiin tapahtuman budjetista ja ohjelmasta.

10.2.2 Muut ulkoasiat

Velvoitettiin tiedotusvastaava Takalo ottamaan TiedotusStinkyndarrakylpytakki syliin.

Valtuutettiin taloudenhoitaja Gröhn maksamaan Kultaseppä Rajalan lasku koskien ansiomerkkejä.

11. Opintoasiat

11.1 Seminaarivapaapaikat

Ei uusia seminaarivapaapaikkoja.

11.2 Muut opintoasiat

Opintovastaava Teittinen totesi tiedekunnan opintoneuvoja Ritva Pernasen jäävän eläkkeelle ja Teittisen ja Codexin opintovastaava Rita Härmälän vievän Pernaselle lahjan seuraavana päivänä.

Teittinen kertoi julkaisevansa tiedotteen ensi vuoden opinnoista myöhemmin tällä viikolla.

Teittinen kertoi kartoittavansa e-kirjojen saatavuutta ja käytettävyyttä. Keskusteltiin kartoituksen aikataulusta.

Teittinen kertoi perustavansa Google Driveen pykälisteille Muistiinpanopankin. Keskusteltiin pankin ylläpitämisestä ja julkaisuaikataulusta.

12. Muut esille tulevat asiat

12.1 Muut asiat

Keskusteltiin SAKKEsta, Pykälän SAKKEen saamista lipuista ja lipunmyynnistä.

Todettiin Liiton Arkki -ilmoittautumisen olevan tulevana keskiviikkona.

Keskusteltiin hallituksen Kesäseminaarin paikasta, lähtöaikataulusta ja autoista.

Keskusteltiin valiokuntien bondailuillasta.

13. Seuraava kokous

Todettiin seuraavan kokouksen olevan 6.6. klo 19.00.

Todettiin opintovastaava Teittisen olevan pullavuorossa.

14. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Järvi päätti kokouksen kello 22.02.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Katariina Järvi
Puheenjohtaja

Laura Renholm
Sihteeri